



捐款者資料 Donor Details (*必須填寫 *Required)

*姓 Surname: _____ *名 Name: _____ (先生Mr/女士Ms/太太Mrs)

會員編號 Membership No. (如適用 If applicable): _____

*聯絡電話 Tel No.: _____ *電郵 Email: _____

*地址 Address: _____

每月信用卡捐助 Monthly Credit Card Donation

HK\$2,888 HK\$1,888 HK\$888 HK\$500

HK\$250 HK\$100 Other Amount HK\$ _____

*其他捐款方法可以瀏覽網頁

Please visit our website for other donation methods.



每月捐款者若以信用卡捐款，該捐款金額將會定期過帳，直至收到你的書面終止通知為止。

Monthly credit card donations will be debited automatically until written notification of cancellation is received.

一次性捐助 One-off Donation

HK\$2,888 HK\$1,888

HK\$888 HK\$388

HK\$288 HK\$100

Other Amount HK\$ _____



定期每月捐款(不論銀碼)，即可獲得限量「新年祝福「兔」不停」便利貼！
Monthly donors (regardless of amount) will receive a complimentary, limited edition "Hoppy Rabbit" memo pad.

捐款滿HK\$188或以上即可獲得限量「新年祝福「兔」不停」便利貼，一起「兔」氣揚眉！

Make a donation of HK\$188 or above to receive a complimentary, limited edition "Hoppy Rabbit" memo pad.



*我們會在收到捐款表格的一個月內寄出。We will send out the gift a month after receiving the donation form.

捐款方法 Payment Methods

信用卡 Credit Card

持卡人姓名 Cardholder's Name: _____

信用卡號碼 Credit Card No.: _____ Visa 萬事達 Master 美國運通 AE

有效日期至 Expiry Date: _____ 月(MM) _____ 年(YY) 持卡人簽署 Cardholder's Signature: _____

直接存款 Direct Bank-in (必須附上入數紙 Must enclose the bank-in slip.) 匯豐銀行戶口 HSBC 002-5-240326

支票 Cheque 支票號碼 Cheque no.: _____

劃線支票抬頭為「香港愛護動物協會」Crossed cheque payable to "SPCA(HK)"

繳費靈 PPS 付款編號 Payment Code reference: _____

香港愛護動物協會商戶編號 9457，按“5”字利是捐款 SPCA(HK) merchant code: 9457, press "5" Red Packet Donation

PayMe

請在訊息欄內註明捐款人全名，聯絡電話及「CNY2023」。
Please state donor's full name, telephone number and "CNY2023" in the PayMe remark section.



Alipay



不需要收據以節省我們的開支

I do not need a receipt to help the SPCA reduce administrative cost

需要收據 (捐款HK\$100或以上可獲收據作申請免稅之用)

I need a receipt (Applicable for donation over HK\$100 and is tax deductible)

收據抬頭 Name on Receipt: _____

請填妥此表格，寄回香港愛護動物協會，灣仔運盛街五號五樓「籌款部」、傳真至3019 7445 或電郵至cny@spca.org.hk
Please complete this form and mail it to SPCA(HK) Fundraising Department, 5/F, 5 Wan Shing Street, Wan Chai, Hong Kong, fax to 3019 7445 or email to cny@spca.org.hk. (查詢 Enquiry: 2232 5510)

香港愛護動物協會將以上述資料與你保持聯絡，定期介紹協會的活動資訊及工作進展。倘若你不願意繼續收到有關通訊，請於方格內加上 號。
Data collected will be used for sending updates regarding the SPCA programmes, events and animal welfare work. If you do not wish to receive such information, please the box.